



1/14/2019 訪問台灣屏東陽光課輔



鄭麗珠理事和陳老師



院長
Lucrecia



分會副會長
美麗的護士Gina de Guzman



RSCC菲律賓孤兒院
這三年多我們一直
積極的提高這在
PAMPANGA一百五十名
左右孤兒們的精神糧食
從圖書角開始到裝修
洗手台 廁所 冷氣
訂製木桌椅到添置
彩色電視、音響...等



即時行善

When Opportunity Calls!



柬埔寨
Cambodia



烏干達
UGANDA

泰國孤兒院 清邁
Baadeklee Orphanage
Chiang Mai Thailand



提供營養午餐



Our Mission—我們的宗旨

To inspire talented children from underprivileged families through education, providing transformative mentorship & support. **One At A Time Kids Foundation** strives to empower students to allow them to realize their potential, one child at a time.

激勵來自低收入家庭的優秀孩子，使得他們通過教育得到變革性的指導和支持。

One At A Time Kids Foundation 吉娃吉娃哪基金會 計劃賦予孩子們一次認識自我潛力、實現自我夢想的機會。

Our Goals—我們的目標

1. Expand our support and reach to children in South East Asian countries like the Philippines Cambodia and Thailand.
擴張我們在東南亞的活動，幫助更多不幸的兒童
2. Continue to mentor and support our children in 3+1 INITIATIVE program in Gansu and Yunnan China
繼續關懷陪伴我們支持的小孩們成長。
3. Continue to promote Children's personal hygiene by collaborating with other foundations worldwide.
繼續找合作伙伴，提高兒童衛生習慣。

4. 即時行善! When Opportunity Calls!

鼓勵更多人能作善事
“You, a traveler who is going to your next rebirth should accumulate as much good deeds as you can just as you would pack food for a long Journey.”



“你，一個旅行者，在進入另一個重生的旅途中，沿路上應該要多作善事，就像在長途路上要備帶乾糧一樣。”

智慧的教訓，凱西取得於蒙古烏蘭巴特附近的一所沉思寺—Ariyabala Meditation Temple

-July 7th, 2015-

Wise Words Outside Ariyabala Meditation Temple in Ulaanbaatar, Mongolia

iv 2019.05



吉娃吉娃哪基金會

One At A Time Kids Foundation

ANAK
A Nurturing & Nurturing All Kids

Email: oat522@yahoo.com

Grand Central Station,
PO Box 4577, NY, NY 10163

Website: oneatimekidsfoundation.org

One at A Time 吉娃吉娃哪基金會

2018年大事回顧

1/2018 Planning for the upcoming April Yunan School Visit

一月份策劃2018四月雲南愛心旅遊

2/2018 Purchased Grocery Supplies for 19 Students families from Gansu Shuitao Primay School

替甘肅水頭中心小學十九名貧困學生家裏採購，過年食品，義工柴海華幫忙分配贈送愛心物資

3/2018 Volunteer Day for us to help Zigen's event.

義工幫忙滋根基金捐款晚宴

4/11/2018 [Books for Taiwan] Provided books for Taiwan.

4/19-20/2018 We collaborated with Zigen, we provided funding for 3 middle schools at Yunnan Linglong city to train their teachers. We visited XPY Middle school on 4/19 and also visited Red Flag Middle school on 4/20

吉娃吉娃哪2018愛心訪問團和滋根基金會合作，支持雲南三所生態中學三名老師到北京培訓，4/19/2018訪問新營盤中學，4/20/2018訪問紅旗中學

5/2018 Purchased school supplies for XYP and Red Flag middle schools

購買學校地理，美術用品，運動器材，給予紅旗中學，新營盤中學

OATF Website upgrade網站改善

6/16/2018: Our annual BOD meeting and 3rd year anniversary!!

周年董事會，成立三週年!!

8/31 Visiting children who participated in our 3+1 program, we hosted a neighborhood party for lunch and games, with about 26 kids participating in the fun event.

探訪甘肅我們的3+1項目的孩子們和他們的鄰居和小朋友，大約二十六小孩參加這個午餐會及遊戲比賽，等活動結束後每個人都有個愛心袋。希望孩子們渡過了一個美好的週末

9/1 Principle Wang accompanied us to visit his school where we hosted a lunch party and met with 20 kids and their parents.

我們在王勇校長的陪同下，一路上翻山越嶺，先到超市及麵包店買足了食品。開到了會寧縣揚岸集鎮水頭小學和二十幾名家庭窮困的小朋友們及家歡度一個午餐會，每個學生都有吃有喝及有禮物

10/2 We purchased additional school supplies and collaborated with the Shanghai foundation to distribute over 5000 pairs of nail clippers.

愛心訪問結束之後，我們也馬上有我們的義工採購一些用品給小頭小學。另外我們和上海月光基金會合作，我們購買了5000份小指甲剪分發到內蒙古，河北，四川，青海，陝西，西藏，雲南，黑龍江，貴州，湖北的小朋友們，希望大家能夠提高個人衛生習慣。12月份我們替雲南福貢孤兒院，瀘水的孤兒及阿陸底近150個小朋友添購了棉被枕頭套。

PHILIPPINE We renovated the RSCC study center, installing new bathroom and sink, windows and fresh new paint. The new highly efficient air-conditioner will keep the room cool and comfortable all year round.

我們菲律賓的義工配合下，我們把RSCC孤兒院的圖書室重新裝修作了新的廁所，新洗手台，窗戶及新冷氣。新的油漆粉刷換然一新，小孩們可以舒服的享用圖書室了。

感謝大家的支持!

Thank you so much for your support and participation!!



雲南及甘肅採購 Purchase Supplies



配養及提高個人衛生習慣



8/31/2018 訪問甘肅會寧縣甘洑驛鎮中心小學及周家水頭小學



水頭小學王校長與老師們

王子淪理事在水頭小學



甘肅家訪 3+1服持計劃

雲南阿陸底小學生



會寧的小朋友



雲南怒江天庫福利院的孤兒